
 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Nad jazerom 
 
                                         Z á p i s n i c a 
 
 z ustanovujúceho zasadnutia miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  
                       Košice - Nad jazerom z 15. decembra 2014 
       ______________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní: MVDr. Anna Jenčová, doterajšia starostka 
                  Ing. Lenka Kovačevičová, novozvolená starostka 
                  JUDr. Marta Bulecová, prednostka miestneho úradu 
                  PhDr. Patrik Géci, kontrolór  
 
13 novozvolených poslancov (podľa prezenčnej listiny) 
                  Ing. Miroslava Kubovčíková, predsedníčka miestnej volebnej komisie 
                  vedúci oddelení MÚ: JUDr. A. Olejárová, Ing. Marta Vojtasová, Ing. M. Derfiňák, 
                                                     Ing. V. Lucáková 
                   hostia, občania mestskej časti 
 
Program:  
 
1/ Otvorenie zasadnutia 
2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3/ Zoznámenie sa s výsledkami volieb na funkciu starostu a poslancov miestneho  
    zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom 
4/ Zloženie zákonom predpísaného sľubu novozvolenej starostky Mestskej časti Košice  
    – Nad jazerom a odovzdanie insignií 
5/ Zloženie zákonom predpísaného sľubu poslancov novozvoleného miestneho zastupiteľstva 
6/ Vystúpenie novozvolenej starostky Mestskej časti Košice – Nad jazerom  
7/ Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia miestneho zastupiteľstva 
8/ Voľba návrhovej a mandátovej komisie miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 
    Košice – Nad jazerom  
9/ Správa mandátovej komisie o overení platnosti výsledku volieb a zložení zákonom   
    predpísaného sľubu starostu a poslancov miestneho zastupiteľstva 
9.1/ Zloženie zákonom predpísaného sľubu Mgr. Lucie Kleinovej  
9.2/ Vytvorenie a zloženie poslaneckých klubov 
10/ Organizačné a personálne otázky  

- Zriadenie miestnej rady a voľba jej členov 
- Zriadenie osobitnej komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov, voľba predsedu a členov komisie 
- Zriadenie stálych komisií miestneho zastupiteľstva, voľba predsedov stálych komisií 

11/ Návrh na určenie platu starostky Mestskej časti Košice – Nad jazerom 
12/ Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku za rok 2014 starostke  
      MVDr. Anna Jenčovej v súvislosti so skončením funkčného obdobia 
13/ Návrh na vyhlásenie voľby kontrolóra Mestskej časti Košice – Nad jazerom, 
      ustanovenie podrobností o spôsobe a vykonaní voľby kontrolóra a náležitosti prihlášky 
14/ Návrh na 2. zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom  
      na rok 2014 
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15/ Informatívna správa o vykonaných rozpočtových opatreniach  
16/ Rôzne 
17/ Záver  
 
 
1/ Ustanovujúce zasadnutie miestneho zastupiteľstva začalo hymnou SR, pri znení ktorej 
všetci prítomní povstali. Zasadnutie otvorila doterajšia starostka A. Jenčová. Privítala 
predsedníčku miestnej volebnej komisie, novozvolených poslancov a všetkých prítomných. 
 
2/ Za zapisovateľku ustanovujúceho zasadnutia určila A. Egyegovú, za overovateľov 
zápisnice určila M. Jokeľovú a M. Papcuna.  
 
3/ S výsledkami volieb  do funkcie starostu a poslancov miestneho zastupiteľstva zoznámila 
prítomných predsedníčka miestnej volebnej komisie Ing. Miroslava Kubovčíková.  
 
4/ Po oznámení výsledkov volieb novozvolená starostka Ing. Lenka Kovačevičová zložila 
zákonom predpísaný sľub starostu, ktorý potvrdila svojím podpisom. A. Jenčová odovzdala 
insignie L. Kovačevičovej. Poďakovala všetkým, ktorí sa osem rokov podieľali na rozvoji 
mestskej časti a vyslovila presvedčenie, že to bude tak aj naďalej. Poblahoželala  
L. Kovačevičovej k zvoleniu do funkcie a rokovaciu miestnosť opustila. 
 
5/ Starostka L. Kovačevičová oznámila, že z dôvodu zvolenia do funkcie starostky mestskej 
časti sa dňa 12. 12. 2014 písomne vzdala mandátu poslanca miestneho zastupiteľstva podľa  
ustanovení príslušného zákona. Písomné vzdanie sa mandátu doručila na miestny úrad.  
Na uvoľnený mandát poslanca nastúpi prvá náhradníčka v 2. volebnom obvode Mgr. Lucia 
Kleinová. Oznámila, že zloženie sľubu náhradníka na uvoľnený mandát poslanca sa bude 
riešiť v pracovnej časti ustanovujúceho zasadnutia.  
   Zasadnutie miestneho zastupiteľstva pokračovalo zložením  sľubu poslancov 
novozvoleného zastupiteľstva. L. Kovačevičová požiadala všetkých prítomných, aby povstali. 
Prečítala zákonom predpísaný sľub poslanca. Novozvolení poslanci podľa abecedného 
poradia zložili sľub do rúk starostky a potvrdili ho svojím podpisom. Predsedníčka miestnej 
volebnej komisie  Ing. M. Kubovčíková im odovzdala osvedčenie o zvolení za poslanca 
miestneho zastupiteľstva.  
 
6/ Novozvolená starostka L. Kovačevičová vo svojom príhovore uviedla, že presne pred 
mesiacom 15. 11. 2014 sa na celom Slovensku prežívala volebná horúčka. Nebolo tomu inak 
ani v Mestskej časti Košice – Nad jazerom. V tento deň občania rozhodli o zmene vo vedení 
mestskej časti. Za zmenu hlasovalo viac ako 5 100 Jazerčanov. Z tohto počtu ju do funkcie 
starostky podporilo 2 352 voličov. Uviedla, že výsledok volieb ju potešil, ale zároveň ho 
prijala s veľkou pokorou a zodpovednosťou. Mesiac od uplynutia volieb sa v túto chvíľu 
prihovára všetkým ako starostka, ktorá garantuje, že bude starostkou pre všetkých Jazerčanov. 
Zablahoželala novozvoleným a opätovne zvoleným poslancom. Popriala im veľa energie pri 
výkone poslaneckej práce a dobrých rozhodnutí v prospech mestskej časti. Vyjadrila 
presvedčenie, že nasledujúce obdobie bude obdobím dobrých vzťahov, komunikácie, úcty 
a rešpektu. Len spoločne a v dialógu sa podarí napĺňať volebné sľuby a programy, ktoré si od 
všetkých budú vyžadovať veľa zodpovednosti.  Všetkým ide o jedno, a to zlepšiť kvalitu 
života obyvateľov mestskej časti. Potenciál, ktorý tu je zveľadiť a usilovať sa spoločne o to, 
aby sa obyvatelia tu žijúci cítili bezpečne. Uviedla, že má svoju predstavu o riadení úradu 
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a výkone samosprávy, ktorá má byť otvorená občanom, pretože občan je na prvom mieste.  
Z toho dôvodu sa vždy bude zaujímať o ľudí, ako žijú, čím žijú a čo potrebujú. Vyhlásila, že 
to, čo sľúbila v predvolebnej kampani, chce od prvého dňa na úrade napĺňať. Poďakovala 
všetkým za prejavenú dôveru.  
 
Po ukončení slávnostnej časti starostka vyhlásila polhodinovú prestávku.  
 
Po prestávke pokračovalo rokovanie pracovnou časťou ustanovujúceho zasadnutia.   
 
7/Starostka L.Kovačevičová požiadala pracovníka miestneho úradu, aby zoznámil poslancov 
s obsluhou hlasovacieho zariadenia, pokiaľ sa tak nestalo pre rokovaním.  
P. Nagy informoval, že poslanci boli oboznámení s obsluhou a pokiaľ majú nejasnosti, môžu 
sa na neho obrátiť. 
   Starostka konštatovala, že z celkového počtu novozvolených poslancov 13 je na zasadnutí 
prítomných 12 poslancov. 
 
 K programu rokovania ustanovujúceho zasadnutia, ktorý bol poslancom oznámený 
písomne v pozvánke na zasadnutie, predniesla pozmeňujúce návrhy:  

- vypustiť v bode č. 8 – voľbu volebnej komisie, pretože sa na rokovaní s poslancami 
dohodla, že voľby budú verejné. 

- doplniť bod č. 9.l – zloženie zákonom predpísaného sľubu poslankyne Mgr. Lucie 
Kleinovej 

- doplniť bod č. 9.2 – vytvorenie poslaneckých klubov, ktoré budú pracovať v miestnom 
zastupiteľstve, oznámenie ich predsedov a členov 

- v bode č. 10 – zriadenie stálych komisií miestneho zastupiteľstva vypustiť voľbu 
členov komisií  

    K programu rokovania vystúpil poslanec: 
B. Berberich – navrhol z programu vypustiť bod č. 12 – návrh na náhradu platu za 
nevyčerpanú dovolenku za rok 2014 starostke A. Jenčovej v súvislosti so skončením 
funkčného obdobia.  
   K programu rokovania neboli vznesené pripomienky ani ďalšie pozmeňujúce návrhy, 
starostka navrhla hlasovať o prednesených návrhoch. 
   Poslanci hlasovali jednotlivo o každom návrhu a hlasovaním rozhodli takto: 

- vypustenie voľby volebnej komisie v bode č. 8  
(Hlasovanie č. l: z prít. 12 za 2) – návrh bol schválený 

- doplnenie bodu  č. 9.1 do programu rokovania – zloženie sľubu Mgr. L. Kleinovej 
(Hlasovanie č. 2: z prít. 12 za 12) – návrh bol schválený 

- doplnenie bodu č. 9.2 do programu rokovania – vytvorenie poslaneckých klubov 
(Hlasovanie č. 3: z prít. 12 za 12) – návrh bol schválený 

- vypustenie voľby členov stálych komisií v bode č. 10 
(Hlasovanie č. 4: z prít. 12 za 12) – návrh bol schválený 

- vypustenie bodu č. 12 z programu rokovania  
(Hlasovanie č. 5: z prít. 12 za 6, proti 4, zdržali sa 2) – návrh nebol schválený. 

 
   Hlasovaním amblok poslanci schválili program pracovného rokovania miestneho 
zastupiteľstva so zapracovaním schválených pozmeňovacích návrhov. 
(Hlasovanie č. 13: z prít. 12 za 12) 
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8/ Voľba návrhovej a mandátovej komisie 
 
Z dôvodu, že ešte neboli konštituované poslanecké kluby starostka navrhla schváliť do 
návrhovej komisie, ktorá bude pripravovať návrhy uznesení k jednotlivým bodom rokovania 
za členov poslancov: M. Gála a J. Skonca. Miestne zastupiteľstvo hlasovaním návrh schválilo.  
(Hlasovanie č. 7: z prít. 12 za 12) 
     Do mandátovej komisie, ktorá podľa zápisnice miestnej volebnej komisie overí platnosť 
volieb do orgánov mestskej časti, starostka navrhla schváliť poslancov: P. Badaniča, M. 
Papcuna, R. Schwarcza. Miestne zastupiteľstvo hlasovaním návrh schválilo.  
(Hlasovanie č. 8: z prít. 12 za 12) 
 
9/  Správa mandátovej komisie 
Starostka vyzvala členov mandátovej komisie, aby vo vedľajšej miestnosti overili platnosť 
volieb starostu a poslancov miestneho zastupiteľstva podľa zápisnice miestnej volebnej 
komisie. Zápisnicu im predložila zapisovateľka miestnej volebnej komisie PhDr. Silvia 
Labudová.  
    Po overení sa mandátová komisia vrátila do rokovacej miestnosti. Na vyzvanie starostky 
predseda mandátovej komisie R. Schwarcz prečítal správu mandátovej komisie s návrhom  
na uznesenie. Správa bola odovzdaná návrhovej komisii. 
    Starostka vyzvala návrhovú komisiu, aby predniesla návrhy uznesení k bodom č. 3, 4, 5, 6 
a 9. 
    Miestne zastupiteľstvo hlasovalo o prednesených návrhoch a schválilo: 

- uznesenie č. 2 –zobralo na vedomie informáciu miestnej volebnej komisie 
o výsledkoch  volieb starostu mestskej časti a poslancov miestneho zastupiteľstva 
(Hlasovanie č. 9: z prít. 12 za 12) 

- uznesenie č. 3 – konštatovalo, že zvolená starostka Ing. Lenka Kovačevičová zložila 
zákonom predpísaný sľub starostky 
(Hlasovanie č. 10: z prít. 12 za 12) 

- uznesenie č. 4 – konštatovalo, že zvolení poslanci miestneho zastupiteľstva 
zložili zákonom predpísaný sľub.  
(Hlasovanie č. 11: z prít. 12 za 12) 

- uznesenie č. 5 –zobralo na vedomie vystúpenie starostky mestskej časti. 
(Hlasovanie č. 12: z prít. 12 za 12) 

- uznesenie č. 6 – zobralo na vedomie správu mandátovej komisie o overení platnosti 
volieb v mestskej časti, zánik mandátu poslanca MiZ Ing. Lenky Kovačevičovej, 
overenie mandátu náhradníka Mgr. Lucie Kleinovej na uvoľnený mandát poslanca 
MiZ v 2. volebnom obvode 
(Hlasovanie č. 13: z prít. 12 za 12) 

 
9.1 Zloženie zákonom predpísaného sľubu Mgr. Lucie Kleinovej 
Starostka vyzvala prítomných, aby povstali. Mgr. Lucia Kleinová prečítala zákonom 
predpísaný sľub poslanca a svojím podpisom ho potvrdila.  
       Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia. Miestne zastupiteľstvo zobralo na 
vedomie zloženie zákonom predpísaného sľubu poslanca Mgr. Lucie Kleinovej a vyhlásilo 
nastúpenie Mgr. Lucie Kleinovej za poslanca miestneho zastupiteľstva na uprázdnený mandát 
vo volebnom obvode č. 2 po poslankyni Ing. Lenke Kovačevičovej -  uznesenie č. 7.  
(Hlasovanie č. 14: z prít. 12 za 12) 
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9.2 Vytvorenie a zloženie poslaneckých klubov 
Starostka vyzvala poslancov, aby oznámili poslanecké kluby, ktoré vytvárajú v miestnom 
zastupiteľstve, mená predsedov a zloženie poslaneckého klubu. 
      Do rozpravy sa prihlásili a návrh predniesli: 
      M. Papcun – oznámil založenie klubu poslancov za SMER-SD. Predsedom klubu bude 
Milan Papcun, členmi sú: R. Lenártová, M. Jokeľová, E. Cimbala. 
      B. Berberich – oznámil založenie klubu poslancov za KDH – SIEŤ. Predsedom klubu 
bude Bernard Berberich, členmi sú: M. Slivka, P. Badanič, M. Gál.  
      Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia. Miestne zastupiteľstvo zobralo na vedomie 
vytvorenie poslaneckých klubov SMER-SD a KDH-SIEŤ, v zložení ako boli prednesené 

- uznesenie č. 8. (Hlasovanie č. 15: z prít. 13 za 13) 
 
10/ Organizačné a personálne otázky 
      Starostka informovala, že v rámci tohto bodu rokovania bude miestne zastupiteľstvo 
rokovať o zriadení miestnej rady a voľbe jej členov, zriadení osobitnej komisie na ochranu 
verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov, voľbe predsedu a členov tejto 
komisie, zriadení stálych komisií miestneho zastupiteľstva a voľbe ich predsedov.  
Miestna rada 
Starostka navrhla, aby sa najprv pristúpilo k schváleniu počtu členov miestnej rady, ktorú 
v zmysle príslušných zákonných ustanovení tvorí 1/3 poslancov, čo sú 4 členovia.  
     Vyzvala poslancov, aby hlasovali o zriadení 4 – člennej miestnej rady.  
     Miestne zastupiteľstvo hlasovaním schválilo zriadenie miestnej rady v mestskej časti 
v počte 4 členov. (Hlasovanie č. 16: z prít. 13 za 13) 
Starostka predniesla návrh, aby sa za všetkých štyroch členov miestnej rady hlasovalo 
amblok. Miestne zastupiteľstvo schválilo procedurálny návrh starostky. 
 (Hlasovanie č. 17: z prít. 13 za 13) 
     Starostka predniesla návrh, aby za členov miestnej rady boli zvolení poslanci:  
Bernard Berberich, Renáta Lenártová, Jozef Skonc, Lucia Kleinová. Iný návrh zo strany 
poslancov prednesený nebol. 
     Miestne zastupiteľstvo prednesený návrh schválilo. (Hlasovanie č. 18: z prít. 13 za 13) 
 – uznesenie č. 9.  
 
    Zriadenie osobitnej komisie  na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov, voľba predsedu a členov komisie 
Starostka informovala miestne zastupiteľstvo, že v zmysle príslušných právnych ustanovení 
členom tejto komisie môže byť iba poslanec miestneho zastupiteľstva. Komisia je zložená 
z jedného zástupcu každej politickej strany alebo politického hnutia a jedného zástupcu 
nezávislých poslancov. Komisia musí mať aspoň troch členov, ak sa tento počet nedosiahne, 
doplní sa počet členov o zástupcu politickej strany alebo politického hnutia s najvyšším 
počtom poslancov.  
    Starostka vyzvala poslancov na predloženie návrhov na predsedu tejto komisie. 
B. Berberich – navrhol za predsedu komisie poslanca M. Siksu.  
M. Papcun – za klub SMER-SD navrhol za predsedníčku komisie poslankyňu M. Jokeľovú. 
   Ďalšie návrhy prednesené neboli. 
   Miestne zastupiteľstvo hlasovalo o návrhu, ktorý predniesol poslanec B. Berberich.  
Návrh bol schválený. Miestne zastupiteľstvo zvolilo za predsedu osobitnej komisie poslanca 
M. Siksu. (Hlasovanie č. 19: z prít. 13 za 8, zdržali sa 5) 
   V zmysle Rokovacieho poriadku sa o ďalšom prednesenom návrhu nehlasovalo. 
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    Starostka vyzvala poslancov, aby predniesli návrhy na členov tejto komisie. 
    S návrhom vystúpili:  
B. Berberich – navrhol za členov tejto komisie zvoliť poslancov P. Badaniča a M. Gála. 
M. Papcun – navrhol za členov zvoliť poslankyne M. Jokeľovú a L. Kleinovú. 
    Ďalšie návrhy zo strany poslancov prednesené neboli. 
    Starostka odporučila, aby sa za členov tejto komisie hlasovalo amblok za všetkých jedným 
hlasovaním. Miestne zastupiteľstvo hlasovaním návrhy schválilo.  
     Prednostka miestneho úradu JUDr. Bulecová upozornila, že v zmysle zákona v tejto 
komisii ma mať zastúpenie každá politická strana, politické hnutie a nezávislí poslanci.  
Keďže za predsedu komisie bol zvolený p. Siksa, ktorý je nezávislý poslanec, nemôže byť 
ako členka komisie zvolená p. Kleinová, ktorá vystúpila z SDKÚ-DS a je nezávislou 
poslankyňou. 
      Starostka vyhlásila predchádzajúce hlasovanie (č. 20) za neplatné a požiadala návrhovú 
komisiu, aby v zmysle týchto skutočnosti predniesla nový návrh na členov tejto komisie.  
      Návrhová komisia predniesla návrh na zvolenie za členov osobitnej komisie poslancov: 
P. Badaniča, M. Gála a M. Jokeľovú.  
      Miestne zastupiteľstvo hlasovaním návrh schválilo – uznesenie č. 10. 
(Hlasovanie č. 21: z prít. 13 za 13) 
 
Zriadenie stálych komisií a voľba predsedov 
      Starostka uviedla, že podľa § 15 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov a Rokovacieho poriadku komisií, miestne zastupiteľstvo môže 
zriaďovať komisie ako svoje stále alebo dočasné poradné, iniciatívne a kontrolné orgány. 
Komisie sú zložené z poslancov a z ďalších osôb zvolených miestnym zastupiteľstvom.  
Návrh na voľbu predsedu komisie predkladajú zastupiteľstvu poslanci.  
    Keďže počet poslancov sa v tomto volebnom období znížil na 13, navrhla zriadiť 5 komisií 
miestneho zastupiteľstva, a to: komisiu finančnú, komisiu sociálno-zdravotnú, komisiu 
kultúry a propagácie samosprávy, komisiu mládeže, športu a vzdelávania a komisiu výstavby, 
verejného poriadku a životného prostredia.  
    Ďalšie návrhy na zriadenie komisii zo strany poslancov prednesené neboli. 
    Starostka vyzvala poslancov, aby  hlasovali za zriadenie 5 stálych komisií miestneho 
zastupiteľstva.  
    Miestne zastupiteľstvo hlasovaním schválilo návrh na zriadenie 5 stálych komisií 
miestneho zastupiteľstva. (Hlasovanie č. 22: z prít. 13 za 13). 
     Návrhová komisia predniesla návrh na zriadenie 5 stálych komisií MiZ aj s ich 
pomenovaním. Miestne zastupiteľstvo o návrhu hlasovalo a schválilo zriadenie stálych 
komisií: komisiu finančnú, komisiu sociálno-zdravotnú, komisiu kultúry a propagácie 
samosprávy, komisiu mládeže, športu a vzdelávania, komisiu výstavby, verejného poriadku 
a životného prostredia. (Hlasovanie č. 23: z prít. 13 za 13) 
 
    Starostka vyzvala poslancov na prednesenie návrhov na predsedov zriadených komisií.  
Požiadala o návrhy na predsedu finančnej komisie. 
 
   S návrhmi vystúpili: 
B. Berberich – za predsedu finančnej komisie navrhol zvoliť poslanca M. Gála. 
M. Jokeľová – za predsedu finančnej komisie navrhla zvoliť M. Papcuna.  
   Ďalšie návrhy na predsedu finančnej komisie prednesené neboli.  
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    Miestne zastupiteľstvo  v zmysle Rokovacieho poriadku hlasovalo o l. prednesenom návrhu 
a hlasovaním zvolilo poslanca M. Gála za predsedu finančnej komisie. 
(Hlasovanie č. 24: z prít. 13 za 8, proti 1, zdržali sa 4) 
 
     Starostka vyzvala poslancov na prednesenie návrhov na predsedu sociálno-zdravotnej 
komisie.  
     S návrhom vystúpil: 
B. Berberich – za predsedu tejto komisie navrhol zvoliť poslanca M. Slivku. 
     Ďalšie návrhy prednesené neboli 
     Miestne zastupiteľstvo hlasovaním zvolilo poslanca M. Slivku za predsedu sociálno-
zdravotnej komisie.  
(Hlasovanie č. 25: z prít. 13 za 12, zdržal sa 1) 
 
     Starostka vyzvala poslancov na prednesenie návrhov na predsedu komisie kultúry 
a propagácie samosprávy. 
      S návrhom vystúpila: 

A. Gajdošová – za predsedu tejto komisie navrhla zvoliť poslanca R. Schwarcza. 
Ďalšie návrhy prednesené neboli.  

Miestne zastupiteľstvo hlasovaním zvolilo poslanca R. Schwarcza za predsedu komisie 
kultúry a propagácie samosprávy.  
(Hlasovanie č. 26: z prít. 13 za 12, zdržal sa 1) 
 
     Starostka vyzvala poslancov na prednesenie návrhov na predsedu komisie mládeže, športu 
a vzdelávania.  
      S návrhom vystúpil: 
M. Siksa – navrhol za predseníčku tejto komisie zvoliť poslankyňu A. Gajdošovú.  
      Ďalšie návrhy prednesené neboli. 
Miestne zastupiteľstvo hlasovaním zvolilo poslankyňu A. Gajdošovú za predsedníčku 
komisie mládeže, športu a vzdelávania.  
(Hlasovanie č. 27: z prít. 13 za 12, zdržal sa 1) 
 
    Starostka vyzvala poslancov na prednesenie návrhov na predsedu komisie výstavby, 
verejného poriadku a životného prostredia.  
    S návrhom vystúpil: 
M. Papcun – navrhol zvoliť za predsedu tejto komisie poslanca E. Cimbalu. 
   Ďalšie návrhy prednesené neboli. 
Miestne zastupiteľstvo hlasovaním zvolilo poslanca E. Cimbalu za predsedu komisie 
výstavby, verejného poriadku a životného prostredia.  
(Hlasovanie č. 28: z prít. 13 za 12, zdržal sa 1) 
 
11/ Návrh na určenie platu starostky Mestskej časti Košice – Nad jazerom 
Návrh bol predložený písomne. V rozprave vystúpili poslanci: 
Andrea Gajdošová – v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov navrhla zákonom 
stanovenú minimálnu hranicu 2 382,- € zvýšiť o 30 % na sumu 3 097 € s účinnosťou  
od 15. 12. 2014.  Svoj návrh odôvodnila tým, že starostka má odborné vzdelanie v oblasti 
ekonomiky, manažmentu a regionálneho rozvoja, teda má predpokladanékompetencie  
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a zručnosti na výkon funkcie starostu mestskej časti. Poukázala na to, že práca starostu je 
práca na plný úväzok, vyžaduje si celého človeka. Je to častokrát práca na úkor voľného času 
a rodiny. Vzhľadom k tomu, že Košice - Nad jazerom sú veľkou mestskou časťou, žije tu viac 
ako 25 - tisíc obyvateľov a je potrebné revitalizovať mestskú časť, tak táto suma by mala 
pôsobiť aj motivačne na novozvolenú starostku.  
 
M. Papcun – tento návrh je trochu zarážajúci z toho pohľadu, že pani starostka ešte len 
nastupuje do funkcie a hneď takéto navýšenie. Keď sa dobre pamätá, tak p. Jenčová pred  
8 rokmi začínala s minimálnym platom, navýšenie začínala bez zástupcu starostu počas  
4 rokov. Následne počas ďalších 4 rokoch navýšenie bolo následne a  zástupca starostu bol 
len na polovičný úväzok. Bolo deklarované, že je potrebné ozdraviť financie a investovať do 
mestskej časti napr. do chodníkov, osvetlenia atď. Vidí, že tu nastala zmena. Nevie ako budú 
ostatní hlasovať, ale vyzval zvážiť, či je takýto plat primeraný, keď pani starostka ešte 
nevykonala žiadnu prácu a už sa schváli takto navýšený plat. Je to dosť zarážajúce.  
   V rámci rozpravy už nikto z poslancov nevystúpil.  
   Návrhová komisia predniesla pozmeňujúci návrh predložený poslankyňou A. Gajdošovou.  
Miestne zastupiteľstvo návrh hlasovaním neschválilo. 
(Hlasovanie č. 29: z prít. 13 za 6, proti 3, zdržali sa 4) 
    Miestne zastupiteľstvo hlasovalo o pôvodnom návrhu, ktorý bol uvedený v písomnom 
materiáli a predniesla ho návrhová komisia. 
Návrh bol schválený – uznesenie č. 12.  
(Hlasovanie č. 30: z prít. 13 za 12, zdržal sa 1) 
 
12/ Návrh na náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku za rok 2014 starostke 
      MVDr. Anne Jenčovej v súvislosti so skončením funkčného obdobia 
 
Návrh bol predložený písomne. V rozprave k predloženému materiálu vystúpili: 
     M. Gál – nedá mu nezareagovať na tento návrh. Plat bývalej starostky stál mestskú časť 
mesačne 5 - tisíc eur, vrátane odvodov zamestnávateľa a odstupné bude stáť mestskú časť 
viac ako 15 - tisíc eur. Nechce hľadať nič okolo toho, ale nechce sa mu veriť, že bývalá 
starostka nestihla a nemohla  vyčerpať svoju dovolenku.  Aj keď je na to zákonné právo a sa 
to odsúhlasí, ale nie je na to morálne právo pýtať si túto náhradu, keď túto mestskú časť bude 
stáť jej odstupné viac ako 20 - tisíc eur. Bude hlasovať proti tomuto návrhu, aj keď nemusí to 
oznamovať.  Nie je za to hlavne z morálneho hľadiska, aby sa takto plytvalo s finančnými 
prostriedkami. Verí tomu, že to, čo povedali poslanci – kolegovia pri prejednávaní 
predchádzajúceho bodu, bude platiť aj pri tomto bode.  
 

B. Berberich – pri schvaľovaní programu navrhoval stiahnuť tento bod z rokovania 
a teraz by to chcel odôvodniť. Sčasti to už povedal kolega M. Gál. Ide tu hlavne o morálnu 
a etickú rovinu. Pri všetkých nákladoch, ktoré tu boli, nie je to etické. Chce sa pozrieť ešte na 
technickú stránku a na to zdôvodnenie. V dôvodovej správe sa predkladateľ odvoláva na § 2 
odsek 2 zákona č. 253/1994Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov. Tento 
paragraf hovorí, že náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku možno poskytnúť, len ak 
nemohol vyčerpať dovolenku, ak o tom rozhodne obecné zastupiteľstvo. Pýtal sa, či ešte 
nejaký iný zákon do toho zasahuje alebo sa len rozhoduje podľa tohto zákona a paragrafu, 
ktorý je uvedený v návrhu? Ak je to len podľa toho, požiadal poslancov, aby prihliadali na tú 
rovinu možnosti a na to, že to nie je morálne a ani etické. Aby zvážili ako budú hlasovať.  
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M. Papcun – uviedol dôvody, prečo sa má o tomto návrhu rokovať. Je to uvedené 
v dôvodovej správe a verí, že každý poslanec to zváži. Z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti 
po komunálnych voľbách, vyúčtovaní  preddavku a uzavretí tejto agendy, zabezpečovaním 
príprav ustanovujúceho zasadnutia, odovzdaní agendy starostky, uzavretím kalendárneho roka 
je predložená táto náhrada za nevyčerpanú dovolenku. 
    JUDr. Bulecová – odpovedala na dotaz poslanca Berbericha. Aj na starostov a primátorov 
sa vzťahuje Zákonník práce. Pokiaľ zastupiteľstvo rozhodne a neprijme uznesenie, bývalá 
starostka má právo obrátiť sa s nárokom  na súd. Miestny úrad samozrejme, nevyplatí 
dovolenku, ak  tak rozhodne miestne zastupiteľstvo.  
    M. Gál – nerád by viedol polemiku či vyplatiť, či nie. Je na to možno podľa zákona nárok, 
ale vždy to možno odmietnuť. Nedá mu nepovedať, že je možno 30 dní od volieb a starosta si 
naplánuje dovolenku na 30 pracovných dní? Aj keby bola zvolená, čo bude brať dovolenku po 
voľbách? Nič nebude robiť na úrade, len príde na ustanovujúce zasadnutie? Nerozumie, prečo 
sa tých 12 dní nedalo cez leto vybrať alebo počas roka? Z morálneho hľadiska nie je 
presvedčený o tom, že takto by sa mal správať starosta jednej z najväčších mestských časti 
v Košiciach. 
    M. Siksa – to, čo povedal kolega Papcun, že aké mala povinnosti bývalá starostka, to je 
všetko pekné. Mala dosť času, aby čerpala dovolenku. Materiály a podklady na zasadnutia 
pripravujú jednotlivé oddelenia a kontrolór a nie samotná starostka. Tak je to v Rokovacom 
poriadku. Od 15. 11. do 15. 12. bolo minimálne 22 pracovných dní, či starostka mohla čerpať 
dovolenku. Ani jedna veľká časť, okrem KVP, neuvádza tento bod v rokovaní ustanovujúceho 
zasadnutia. Pokiaľ má dobré informácie, niektorí starostovia to nepotrebujú a nežiadajú 
náhradu mzdy, lebo sú na inej úrovni ako bola Mestská časť Nad jazerom. Pokiaľ si poslanci 
pozreli sumy, ktoré nie sú uvedené v dôvodovej správe, ale v ďalšom materiáli o rozpočte, tak 
za 12 dní to vychádza na 2 267 eur, čo na deň je to okolo 189 eur. Nevie, či sme v Dubaji 
alebo kde, ale z hľadiska morálneho a etického na mieste bývalej starostky, to ani nedám do 
programu rokovania. Som ticho ako myš a budem rád, keď zoberiem odstupné. Sú ľudia, ktorí 
poberajú dôchodok 240 eur za 40 rokov odvedenej práce, pozná takýchto ľudí. Keď sa to 
porovná so sumou, ktorá má byť vyplatená bývalej starostke za dovolenku, ktorú mohla 
kľudne vyčerpať v priebehu roka, mohla si predĺžiť pobyt v Egypte o 12 dní. Prehlásil, že toto 
on nepodporí, je to nehorázna suma a vyzval všetkých, aby to zvážili.  
   M. Papcun – upozornil kolegov poslancov na Zákonník práce, ktorý hovorí, že pri ukončení 
pracovného pomeru zamestnávateľ preplatí zamestnancovi zostatok nevyčerpanej dovolenky. 
A to sa vzťahuje aj na bývalú starostku. Vyzval poslancov, aby zvážili, či sa začne 
s porušovaním zákona na tomto ustanovujúcom zasadnutí. Potom sa bude musieť rozhodnúť 
na súde. Toto riziko hrozí a na to upozorňuje. Pred chvíľou tu bol návrh na zvýšenie platu 
novej starostky a to bolo v poriadku? Znova apeluje na to, aby boli dodržané zákonné 
náležitosti.  
 
Ing. Vojtasová - Upresnila čiastku náhrady za nevyčerpanú dovolenku vo výške 2 267 eur. 
V materiáli v rozpočtovom opatrení č. 16 je uvedená predpokladaná dovolenka v počte 14 dní 
ku dňu26. 11. 2014. V skutočnosti starostka odvtedy ešte vyčerpala ďalšie dva dni, takže jej 
nevyčerpaná dovolenka je vo výške 12 dní, čo je suma 1 943,14 eura. 
 
R. Schwarcz – sa bude snažiť byť pragmaticky. O tomto bode rokovania, ktorý je v programe, 
sa bude hlasovať. Osobne si myslí, že ostáva len apelovať na bývalú starostku, aby s tými 
prostriedkami naložila smerom k nejakej charite alebo k verejnoprospešnému účelu, pretože 
s tým už sa asi nedá nič iné robiť.  
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E. Cimbala – upozornil na skutočnosť, že od komunálnych volieb bývalá starostka vyčerpala 
9,5 dňa dovolenky. Je to reakcia na poslanca Siksu, že polovicu pracovných dní  
od volieb čerpala dovolenku.   
     Starostka  - požiadala poslancov, aby sa rozhodli v hlasovaní.  
     M. Siksa – keď nastupoval pred štyrmi rokmi za poslanca mesta navrhol primátorovi 
zvýšenie platu stanoveného zákonom. A keď sa dnes navrhovalo zvýšenie platu novej 
starostke, tak sú pobúrení niektorí  poslanci. Nevie, čo je na tom zle.  
 
   L. Kleinová – keďže sa Zákonník práce vzťahuje aj na bývalú starostku, pýtala sa, čo 
vlastne bude, keď sa návrh na preplatenie dovolenky neschváli. Akú to bude mať dohru pre 
mestskú časť?  
    JUDr. Bulecová – pokiaľ miestne zastupiteľstvo návrh neschváli, v tomto prípade úrad 
náhradu platu za nevyčerpanúdovolenku nepreplatí. Bývalá starostka má právo ako každý iný 
zamestnanec, keďže sa na ňu vzťahuje zákonník práce, podať žalobu na súd. Pokiaľ bude mať 
advokátske zastúpenie, môžu mestskej časti vzniknúť zbytočné trovy. Štatutárovi organizácie 
nemá kto nariadiť dovolenku, čiže čerpá ju, keď uzná za vhodné a keď môže. Úlohy starostu 
sú zložité a aj  pracovná doba je iná. Je potrebné povedať,  a je to aj v odôvodnení, že tohto 
roku 3 voľby, z toho voľby prezidenta boli dvojkolové. Úloh na zabezpečovanie bolo naozaj 
dosť. 
M. Gál – predniesol procedurálny návrh na ukončenie diskusie. 
    M. Papcun – bol prihlásený do rozpravy ešte pred návrhom p. Gála. K vystúpeniu poslanca 
Siksu, prečo nie sú za zvýšenie platu novej starostky. Je to preto, že ešte nič neukázala. 
Bývalej starostke sa zvýšil plat až po určitej dobe a nie na ustanovujúcom zastupiteľstve.  
 
    Starostka vyzvala poslancov, aby hlasovali o procedurálnom návrhu poslanca Gála, 
o ukončení rozpravy. Hlasovaním poslanci schválili ukončenie rozpravy.  
(Hlasovanie č. 31: z prít. 13 za 13) 
 
    Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia k prejednávanému bodu rokovania.  
Miestne zastupiteľstvo hlasovaním návrh neschválilo. 
(Hlasovanie č. 32: z prít. 13 za 5, proti 5, zdržali sa 3) 
 
13/  Návrh na vyhlásenie voľby kontrolóra Mestskej časti Košice – Nad jazerom, 
ustanovenie podrobností o spôsobe a vykonaní voľby kontrolóra a náležitosti prihlášky  
   Návrh bol predložený písomne.Starostka L. Kovačevičová predložila pozmeňujúci návrh, 
aby voľba kontrolóra bola verejná.  
    V rámci rozpravy neboli vznesené pripomienky ani ďalšie pozmeňujúce návrhy.  
    Miestne zastupiteľstvo hlasovalo o pozmeňujúcom návrhu starostky, aby voľba kontrolóra 
bola verejná. Hlasovaním bol návrh schválený.  
(Hlasovanie č. 33: z prít. 13 za 13) 
     Miestne zastupiteľstvo hlasovalo o návrhu ako celku so zapracovaním pozmeňujúceho 
návrhu. Návrh bol schválený – uznesenie č. 13. 
(Hlasovanie č. 34: z prít. 13 za 13) 
 
14/ Návrh na 2. zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom  
       na rok 2014 
       Návrh bol predložený písomne. V rámci rozpravy vystúpili: 
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 M. Gál – bude hlasovať za, ale zaráža ho, že sa mestská časť veľmi nestará o vlastný 
majetok, čo je hneď vidieť v prvej položke. Dochádza k jeho opotrebovaniu, nerekonštruuje 
sa, nechá sa to zničiť a potom sa to odpredáva za nejakú malú hodnotu. Nevie, či je to nejaké 
pravidlo, úmysel alebo náhoda. Bolo to vo viacerých prípadoch, keď to sledoval. Vyjadril 
presvedčenie, že sa to v budúcnosti nebude objavovať, aby sa majetok predával za takú nízku 
hodnotu. 
       Po ukončení rozpravy návrhová komisia predniesla návrh uznesenia. Miestne 
zastupiteľstvo hlasovaním schválilo 2. zmenu programového rozpočtu mestskej časti  
na rok 2014 – uznesenie č. 14. (Hlasovanie č. 35: z prít. 13 za 12, zdržal sa 1) 
 
 
15/ Informatívna správa o vykonaných rozpočtových opatreniach  
Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy vystúpil: 
      J. Skonc – v týchto opatreniach je uvedená na strane č. 8 predpokladaná náhrada platu za 
nevyčerpanú dovolenku vo výške 2 267 € bývalej starostke.  Ing. Vojtasová informovala 
o novej čiastke 1933,14 €, či sa to prepracuje? Pýtal sa prednostky, keďže sa neschválilo 
preplatenie dovolenky, či to tam ostane v pôvodnom znení. 
       JUDr. Bulecová – je to len informatívna správa, ktorá sa  berie na vedomie. To, čo nebolo 
schválené, vyplatené nebude.  
       Po ukončení rozpravy miestne zastupiteľstvo hlasovalo o návrhu uznesenia, ktoré 
predniesla návrhová komisia. Návrh bol schválený. Miestne zastupiteľstvo zobralo na 
vedomie informatívnu správu – uznesenie č. 15.  
(Hlasovanie č. 36: z prít. 13 za 11, zdržali sa 2) 
 
16/ R ô z n e  
      Starostka požiadala novozvolených poslancov, aby predložili majetkové priznanie do 30 
dní od zloženia sľubu. Informovala poslancov, že 16. 12. 2014 podávajú poslanci charitatívny 
punč na vianočných trhoch na Hlavnej ulici. Pozvala všetkých, aby sa zúčastnili na tejto akcii. 
Požiadala ich, aby sa po skončení rokovania zdržali v rokovacej miestnosti, bude prebiehať 
fotenie na poslanecké preukazy.  
   V rámci tohto bodu vystúpili: 
   M. Papcun – pýtal sa starostky, či uvažuje o zorganizovaní vianočného predstavenia tak ako 
to bolo každý rok. Myslí si, že dva týždne je dostatočná doba, aby deti, ktoré sa chystali na 
túto akciu, mohli vystúpiť.  
    Starostka – bude sa diskutovať o tom, nemal by byť problém, môže sa to urobiť. 
    J. Skonc – ešte pred rokovaním ho požiadal občan Juraj Mikita o vystúpenie na tomto 
zasadnutí. Požiadal poslancov, aby mu to umožnili. 
    Miestne zastupiteľstvo súhlasilo s vystúpením J. Mikitu.  
    R. Lenártová – bola členkou sociálno-zdravotnej komisie v predchádzajúcom volebnom 
období a na akciu Mikuláš boli v rozpočte vyhradené finančné prostriedky. Mikuláš sa 
nekonal, čo ju veľmi mrzí. Pýtala sa predsedníčky  tejto komisie M. Jokeľovej, prečo sa táto 
akcia neuskutočnila. Ide o deti zo sociálne znevýhodnených rodín. Mrzí ju to mimoriadne, 
pretože tie deti na to čakali. Či sa plánuje niečo urobiť? 
    M. Jokeľová – tým, že sa konali komunálne voľby a tajomníčka komisia zabezpečovala iné 
úlohy, tak už sa to neuskutočnilo. Finančné prostriedky na to neboli čerpané. Neboli nikdy 
zvlášť na to plánované. Bol jeden balík prostriedkov, z ktorého sa čerpalo na akcie a z tohto 
balíku sa už neplánoval Mikuláš. 
     R. Lenártová – vyzvala všetkých kolegov poslancov, aby sa vzdali jednej poslaneckej  
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odmeny a aby sa prostriedky použili na nákup balíčkov pre deti zo sociálne znevýhodnených 
rodín. Akciu navrhla uskutočniť v novom roku.  
     B. Berberich – kolega Papcun sa tu pýtal, či bude ešte nejaké vianočné predstavenie. 
Nevie, či to má brať ako provokáciu alebo ako. Akcie boli pripravované a odchádzajúca 
starostka všetky akcie zrušila. A teraz sa kolegovia pýtajú, či sa niečo zorganizuje za týždeň? 
Deti majú prázdniny, nech sa kolegovia nehnevajú, ale toto je trápne. Pred chvíľou tu 
zastupiteľstvo rokovalo o náhrade za dovolenku, na to peniaze sú? Na balíčky pre deti už nie 
sú? Toto je morálne? Občania si určite urobia obraz o tom všetkom.  
     M. Papcun – odpovedal kolegovi Berberichovi. Myslel to skutočne vážne a je za. Prispeje 
svojou prácou pri zorganizovaní tohto podujatia. Taktiež venuje jednu poslaneckú odmenu na 
tento účel, nemá s tým problém. Zdôraznil, že sú na to ešte dva týždne a nie je problém to 
zrealizovať. Je to vecou pohľadu, či chceme alebo nechceme. 
 
 
 
   M. Gál – nemyslí si, že je dobre sa tu navzájom obviňovať. Treba si uvedomiť, kto bol 
štatutár. Mohli byť schválené peniaze, mohol byť ktokoľvek predseda komisie, keď to raz 
štatutár nepodpíše a neuvoľní prostriedky, nie je možné to zrealizovať. Treba si urobiť 
nadhľad, že keď aj poslanci schvália prostriedky, štatutár podpisuje uvoľnenie prostriedkov.  
Kolega Papcun dal návrh, treba si to vážiť a brať s rešpektom. Možno, že má na tom svoj 
podiel viny, ale aj ostatní, že boli pasívnejší. Netreba zvaľovať teraz všetko na stranu SMER, 
na Papcuna. Rozhoduje stále štatutár. Vyzval, aby sa tu nehnevali navzájom na seba a mali 
rešpekt.  
 
    R. Schwarcz – vyjadril obavy nad zorganizovaním vianočného vystúpenia detí. Bola by to 
len rýchla improvizácia, ktorá by mohla mať skôr negatívny ako pozitívny dopad. Navrhol, 
aby sa už do toho nešlo. Skôr je treba využiť ten priestor v meste, tak ako starostka 
spomínala. Nezrealizovaný Mikuláš pre deti zo sociálne znevýhodnených rodín sa už nedá 
vrátiť v čase späť. Navrhuje, aby sa tu nerozoberalo verejne. Po fotení navrhuje, nech ostane 
úzky organizačný výbor a niečo pripraví na nový rok.  
 
    M. Papcun – poďakoval kolegovi Gálovi za jeho slová. Znova vyzval všetkých poslancov, 
aby dali na zakúpenie balíčkov pre deti svoju jednu poslaneckú odmenu.  
 
    Juraj Mikita – myslel si najprv, že nedostane slovo, ale je rád, že sa poslanci zhodli. Chce 
poukázať na, čo tu bolo, na poslancov ako schvaľovali, čo schvaľovali. Bola tu direktíva a nič 
viac. Schvaľovali prepúšťanie ľudí a ani nevedeli koho a teraz idú rozprávať o morálke. Pýtal 
sa poslanca Papcuna, akú on má morálku. Nebýva v mestskej časti pomaly 15 rokov a mal tú 
drzosť kandidovať. Pýtal sa, či má záujem o mestskú časť, asi nie. Má záujem o to, kde býva. 
Vyzval ho, aj po diskusii s občanmi, aby odstúpil a aby nastúpil poslanec, ktorý býva na 
Jazere, ktorý má záujem o Jazero a nekomentovať tu zvýšenie platu, či áno alebo nie. Najprv 
sa urobilo všetko možné, čo sa týka akcii na Vianoce, lebo ste nepripustili porážku. Dávno im 
hovoril, že skončia. Akcie zrušili a teraz chcú, aby bolo fiasko. Pýtal sa ho, prečo zrušili 
akciu, keď sa pripravovala. Teraz by mali hovoriť otvorene o nehospodárnom nakladaní 
s financiami, napr. 53 - tisíc eur. Kde sú peniaze? Starostka odišla a starší poslanci by mali 
vysvetliť, kde je tých 53 - tisíc eur. 
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Starostka navrhla ukončiť diskusiu.  
 
O slovo ešte požiadala poslankyňa M. Jokeľová. Uviedla, že jej to nedá, aby nezareagovala na 
Juraja Mikitu, ktorý bol dlhé roky obľúbencom bývalej starostky. Akonáhle začal robiť nejaké 
veci, ktoré boli v rozpore s pracovnou disciplínou, bol s ním rozviazaný pracovný pomer. Čo 
sa týka Milana Papcuna, dovolí si povedať, že tento človek je telom, srdcom, dušou Jazerčan. 
Býva tu, rastie tu jeho syn a že niekde chodí raz za čas prespať, je to jeho súkromná vec. Má 
tu trvalý pobyt a na všetkých akciách sa zúčastňoval, bez ohľadu aká to bola akcia. Polovica 
bývalých poslancov na žiadne akcie vôbec nechodila a oni sú praví Jazerčania? 
    J. Skonc – k vystúpeniu poslankyne Jokeľovej. Otázka išla na kolegu Papcuna a odpovedať 
mal on. Ak má na to, mal sa obhajovať sám.  
 
 
 
 
17/ Z á v e r  
 
    Starostka Lenka Kovačevičová konštatovala, že program ustanovujúceho zasadnutia bol 
vyčerpaný. Vyjadrila presvedčenie, že spolupráca počas volebného obdobia bude dobrá 
a spoločnými silami sa bude robiť všetko pre skvalitnenie života občanov tejto mestskej časti.  
Poďakovala všetkým za účasť a vyhlásila ustanovujúce zasadnutie miestneho zastupiteľstva 
za ukončené.  
 
 
 
 
 
 
JUDr. Marta  Bulecová                                                Ing. Lenka Kovačevičová 
prednostka miestneho úradu                                        starostka mestskej časti 
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